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Onderwerp: RE: persvragen over stop afspraken GGD en hoeveelheid vaccins

Hoi

Het is misschien handig dat de rivm woordvoerder nog even intern zich nader laat bijpraten?

Er zijn vaccins zoveel vaccins er geleverd zijn.

Zoals gezegd, twee factoren zijn nu relevant: de vaccinatiebereidheid en het feit dat er twee afspraken worden gepland waarvoor

de we de vaccins ook reserveren.

Is dat voldoende voor nu?
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Nav ons telefoongesprek heb ik RIVM gesproken. Zij zullen persvraag beantwoorden.

Ze gaf wel aan dat de vervolgvraag zal zijn: zijn er dus te weinig vaccins gereserveerd voor de groep zorgmedewerkers?

Misschien is het goed om die op inhoud met GGD te bespreken.

Groet,
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Ben net gebeld door de woordvoerders van het RIVM. Zij krijgen heel veel persvragen over het GGD bericht dat er geen afspraken
meer gemaakt kunnen worden omdat er niet meer vaccins beschikbaar zijn voor de zorgmedewerkers.

Pfizer geeft aan dat ze wel veel meer vaccins leveren. Dus waarom niet meer vaccins al naar zorgmedewerkers?

Wat is onze lijn hierop?

Groet,


